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 בחירת יו"ר ועדת בחירות במכרז הנושא: 

נכח חבר ועדת ביקורת במהלך הדיון:  
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 דיון:  
 לא היה דיון וסייגים 

בחירות  הנושא:   ועדת  יו"ר  בחירת  החלטה:  הצעת 

 במכרז

את  המועצה הסטודנטיאלית מאשרת   הצעה:נוסח 

 " בחירת יו"ר ועדת בחירות במכרז"הצעת החלטה: 

 

בר  -אימאן סלימאן, רות הררי, צביקולות בעד: 

, מיכאל הופמן, עמרי עובדיה, עומר לוי,  שומרט
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דניאל  מסיקה, נריה גבאי, נוי קיצמן, נועם שובל, 

 0קולות נגד: 
אייל  : חברי מועצה  2.  נמנעים

 לי רומם פורת   -גרמן, שי



 

 

, יותם קיפניס, עידו שגן, נתאי מעוז, מרסל בדיר  גיא
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 הנהלת האגודה.  

 ביקורת. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 נספחים:

 

18.10.2022 

 בחירת יו"ר ועדת בחירות במכרז הצעת החלטה: 

 רקע:

בתחילת אוקטובר נקבעה מליאה שאליה לא הגיעו מספר מינימלי של חברי וחברות מועצה. בעקבות כך נדחה  

המכרז לבחירת יו"ר ועדת בחירות. אנחנו נמצאים בחלון זמנים מצומצם ביותר ועלינו לאפשר את התנאים  

דחוף ביותר על סדר יומה של  לקיום בחירות בעוד חודש וחצי. משום כך, בחירת יו"ר ועדת בחירות הוא הנושא ה

וזוהי קיום הבחירות במועדים שנקבעו בתקנון הוא נושא בעל החשיבות הגבוה ביותר בעמותה המועצה כעת. 

 חובתנו הדמוקרטית!

על פי התקנון, מכרז יו"ר ועדת בחירות ייעשה בפורום המליאה, אולם בהינתן שהגענו למצב הנוכחי ובהתאם  

בעבר, עלינו למנות יו"ר ועדת בחירות בהקדם, וזה ייעשה בהתאם להחלטת מועצה,   לחוות דעת משפטיות שניתנו 

 בפורום של חברי מועצה ככל שיוכלו להגיע למועד שייקבע.

 סעיף רלוונטי מהתקנון: 

   ועדת בחירות תיבחר, במכרז מליאת המועצה, עד לשבוע השלישי של תחילת שנת הלימודים. 34.1

 

 תוכן ההצעה: 

האגודה מסמיכה את המזכ"לית למנות ועדת מכרז לבחירת יו"ר ועדת בחירות )ובמידת הצורך למנות את  מועצת 

 חברי ועדת הבחירות באופן דומה(: 

 משתתפי ועדת המכרז יהיו חברי מועצה בלבד והמכרז ינוהל על ידי מזכ"לית המועצה. -

בפורום מועצה( ובתנאים  המכרז יבוצע בהתאם לנקבע בתקנון ובתיק הנהלים המשלימים )בחירות  -

 שנקבעו בהצעת החלטה זו. 

   ימים טרם קיום המכרז. 4יגישו את מועמדותם עד   בחירותהמועמדים ליו"ר ועדת  -

 ימי לימודים מראש.  5מועד המכרז יפורסם לחברי המועצה לפחות  -

 גלויה לכלל חברי המועצה בכל עת.   תהיהרשימת משתתפי ועדת המכרז  -

חברי מועצה. חברי    5מועצה שישתתפו במכרז ובלבד שינכחו בה לפחות אין הגבלה למספר חברי ה -

 המועצה יוכלו להודיע על הצטרפותם לועדת המכרז עד שעה לפני קיומו, לצורך התארגנות טכנית. 

 הנהלת האגודה תמנה את אחד מחבריה להיות משקיף במכרז. -

 המכרז יהיה פתוח לכלל חברי העמותה.  -

 אחראית לפרסום וקיומו של המכרז, כולל עניינים לוגיסטיים.  מזכ"לית המועצה תיהיה -

חבר מועצה שיתחייב להגיע ולא יעשה כן, ישללו ממנו ההטבות המוקנות לחברי מועצה, כפי שכתוב   -

 בתיק הנהלים המשלימים. 

 . 3.11.2022המכרז יתקיים, לכל המאוחר, בתאריך  -

 

 כותב ההצעה: 

 עידו שגן, מועצת תשפ"ב 
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 מועצת תשפ"ב  –3סיכום הצעת החלטה מקוונת מס' 

 

 : נוכחים בקבוצת הוואטסאפ

בר שומרט, מיכאל הופמן, עמרי עובדיה, עומר לוי,  גיא מרום, ים  -סלימאן, רות הררי, צביאימאן חברי מועצה: 

גוברין, יסמין חסן, עידו אטיאס, סלעית בלהקר, ליאור שרון, קרין גליק, ליאל בשארה, אייל גרמן, יגל לוי, טל  

תם קיפניס, עידו שגן, חלא אבו  לי רומם פורת, נועם שובל, מעיין צדוק, יו -מסיקה, נריה גבאי, נוי קיצמן, שי
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   ח"מ 30סה"כ : 

 

 עידן הורביץ  אחראי שימור ידע:

 שובל פוקס יו"ר ועדת ביקורת:

 

 אישור תקציב העמותה לשנת תשפ"ג.הנושא: 

נכח חבר ועדת ביקורת במהלך הדיון:  

☒ 
 ☐ נושא חסוי: 

 

 הבהרות:

 ההצעות קיבלו אישור בוועד מנהל לאישור מקוון לפני יום מקיום הדיון.  .1

 הוסתי יו"ר האגודה לקבוצת המועצה במהלך הדיון.  .2

 .23/10/22ב 12:00החומרים נשלחו בשעה  .3

 .  24/10/22ב   16:00עד  17:00משעה   23/10/22בתחילת דיונים :   .4

 .16:00-20:00ההצבעה תהיה מ  .5

 

 דיון:  
מההוצאות? ומה הכוונה לבנות  בקשר לפוזיטיב זה הגיוני שההכנסות אחרי הורדת השיפוץ נמוכות    ח"מ אייל גרמן:

 תוכנית שתביא אותו למיליון שקל הכנסות? 

 

בשלב הראשוני אנחנו לשנה הקרובה לא יכולים לבנות על כך  -הי אייל תודה על השאלה!  יו"ר האגודה ברק דביר: 

אנו מתחילים  -שהפוזיטיב יכניס יותר משיוציא, המטרה היא שהוא יהיה מאוזן. וכן ישנו שם כמעט מצב של איזון. 

לאחר אירועי פתיחת שנה לעבוד על תוכנית לסטודיו שתאפשר לו להכניס בשנה מיליון שקלים. התוכנית עוד לא התחילה  

אך היעד נקבע, על סמך הכנסות עבר, בנוסף לכך שלאחר השיפוץ יתאפשר לבצע יותר אימונים במקביל וגם ליצור  

. אם הדברים יתבצעו כמו שצריך תהיה האפשרות למכור יותר  אימונים ייחודים שכרגע לא מתקיימים בסטודיו

 כרטיסיות אורח שמין הסתם יעלו יותר.

 

 אז התוכנית היא לאחרי סיום השיפוץ?   ח"מ אייל גרמן:

 

כרגע הכוונה להתחיל להציב לה יעדים מטרות, יחד עם אנשי מקצוע. לפני השיפוץ קשה  ברק דביר: -יו"ר האגודה

ם הקיימים )פעם היו מרוויחים יותר( האוניברסיטה ביקשה לצמצם את השעות בגלל ההפרעה  להתעלות על הסכומי

 לשיעורים. השיפוץ כולל קירות שיבודדו רעש בצורה טובה יותר ויאפשרו הגדלה של שעות הפעילות. 



 

 

 

 משתפת את ההתייחסות של אייל יו״ר אסר״ן.   אימאן סלימאן:- מזכ"לית המועצה

 

 המועצה! "שלום חברי וחברות   

 אני אייל פסטרנק, יו"ר אסר"ן החדש.

כרגע יש סעיף תקציבי שכבר מופנה לאסר"ן וצריך את האישור שלכן ושלכם. הסעיף הוא על השנתיים האחרונות  

 שהייתה המון עבודה משותפת למצוא פתרונות לפעילות המשולבת של שץי האגודות יחד.  

לאיחוד מלא של הפעילות. עד אז ולקראת העתיד המקצועי המשותף אני   עתיד שאני מאמין בו וחפץ בסופו של יום להגיע

 אשמח שנמשיך בשיתוף פעולה למרות שלא הלך המהלך של האיחוד. 

המלהך נעצר בגלל יעוץ משפטי שיעץ לא להסכים למתווה הנוכחי. על אף הרצון הגדול שלי להתשלבות והנכונות של 

 ני עלול לפגוע בסטודנטים ןהסטודנטיות במידה ואחתום על איחוד. הדבר לטווח הקצר, היעוץ המפשטי סבר כי א

מאז כניסתי וכניסת ברק לתפקיד היו"ר בשתי וכניסתי לאסר"ן העמותות פעולות  בשתיוף פעולה שרק הולל וגובר, וכל  

 ים בפרט. זה למען הסטודנטיות והסטודנטים בפקולטה למדעי הבריאות בכלל, והסטודנטים לרפואה אותם אסר"ן מייצג

העמותות לא יכולות להיות מונעות מרגשות קולקטיבים ופרסנוליים של אישי מפתח וצריכות להגדיל את שיתוף  

 הפעולה.  

אסר"ן פועלת בנושאים כדוגמת האקדמיה והרווחה  בשיתוף פעולה מלא עם מדורי האגודה הסטונטיאלית וחלוקת 

 רותים הייחודיים שלשמם אסר"ן הוקמה.  האחראויות עם האגודה, בנוסף אסר"ן מספקת את השי

 מקבילות של אסר"ן קיימות בכל בית ספר לרפואה ברחבי הארץ והעולם.  

 

אסר"ן מתמודד עם סוגיות אקדמאיות ורווחתיות ייחודיות למקצועות הבריאות בכללם. דוגמת וועדות שנה שבהן אנחנו  

מערכת הבריאות ומול ההחלטות, שלפעמים, אינן עולות  עובדים למול הפקולטה למדעי הבריאות מתוך ראייה של אנשי 

עם התקנונים הייחודיים או ראייה רווחתית. בנוסף אופי הלימודים הקליני שונה מהלימודים בין כותלי האקדמיה. 

 סביבת עבודה אמיתית ומלאת אתגרים מקצועיים, אישיים ואקדמיים.

ואה מול פורום דיקני הפלקולטות לרפואה הארצי, הסר"י שזו אסר"ן גם אחראית על ייצוג סטודנטיות וסטונדטים לרפ

 . IFMSHהתאחדות הסטודנטים לרפואה בישראל והארגון הבין לאומי לסטודנטים לרפואה 

כל אלו שירותים יחודיים של אסר"ן, שעד שנוכל לשלב את כלל הפעילות הזו בתוך האגודה אנחנו חייבים לעבוד בשיתוף  

 ריך את הכסף המגיע לאסר"ן מכספי הסטודנטים שבמיוחד עבורם  אסר"ן קיימת. פעולה, ושיתוף פעולה מצ

 

 

לעידן חדש, עידן של שיתוף פעולה הדוק, פורה ומוכתב תקנונית. כזה שלא ישתנה  לכן אני מציע שנצעיד יחד את האגודות 

 בגלל גחמות של אנשים אינדיבידואלים וכל זה למען הקהל הסטודנטיאלי.

 

אסר"ן נכנסת לתקופה של ביקורת עצמית וחיצונית שאני יזמתי. נורמות עבודה מיושנות ולא רלוונטיות נפסקו ויופסקו   

 יצוניים כמו עו"ד ורו"ח נכנסים לתמונה. ואנשי מקצוע ח

כמו כן השוויון בארגון יעלה מדרגה. דוגמת מי יכולה או יכול להציע עצמם לתפקיד היו"ר הולך להשתנות. אני אדאג 

 שלבחירות יו"ר אסר"ן הבאות לא רק רפואנים יוכלו להתמודד.

 

נו , ישבנו וחשבנו על אופן ביצוע המשך שיתוף כבר בחודשיים האחרונים השיתוף פעולה עלה פלאים, ברק ואני תכנ 

 הפעולה.  



 

 

 

אסר"ן ואגודה, לפחות כרגע לא יתאחדו לגוף אחד, אבל אין זה מונע שיעבדו ככזה וביחד נצעיד את רווחת הסטודנטים  

 והסטודנטיות לעתיד טוב יותר. עתיד שבסופן, ולאחר עבודה משותפת אמיתית מצד אסר"ן יובילו לאיחוד. 

 

 ת אלבוס דמלבדור ברשותכם, אצטט א

"לפעמים צריך לבחור בין מה שקל למה שנכון" ואני סבור שהדבר הנכון הוא להפסיק לחנוק את אסר"ן בצורה כלכלית  

 ולתת לה את הסעיף התקציבי. זו בדיוק גם הנקודה שבגללה היעוץ המשפטי הכריע נגד שילוב בשלב זה.  

 

 ן דרכנו.  לבסוף אני מעוניין שהנושא יגיע לפיתרו

הפקולטה למדעי הבריאות ובראשה הדיקן שותפים ומחכים לפעול בעצמם בנושא. אני איני מעוניין בהתערבות חיצונית  

 אבל למען הציבור הסטודנטיאלי שבחר בכולנו הכדור ילקח מידי ויעבור אליהם במידה וישאר הקיפאון הכלכלי. 

 

 בברכת שנת לימודים טובה ומוצלחת לכולנו, 

 טרנק, יו"ר אסר"ן אייל פס

 " 0509642678לכל שאלה  

 

 אני יכולה גם להוסיף אותו לקבוצה הוא נתן את ההתייחסות שלו והעברתי. 

 לשיקולכן/ם אם להוסיף. 

במהלך השנה האחרונה   -אם אתן את הקונוטציה   חושב שזה לא נכון, הוא לא חלק מגורמי האגודה.  ח"מ גיא מרום:

ת למזג את אסרן תחת האגודה בשיתוף פעולה מינימלי של אסר״ן. בסופו של דבר וועדת אסר״ן עבדה קשה כדי לנסו

 אחרי חילוף של יו״ר אסר״ן הודיעו לנו שאין שום כוונה להתאחד בכלל, אבל מבקשים לחזור לממן אותם כפי שבעבר.

שלא צריך להוסיף   אבל גם כך הדיון במועצה הוא לקהל סטודנטיאלי ואם חושבים   אימאן סלימאן:- מזכ"לית המועצה

 אותו זמנית אז בחירתכם/ן. 

 לשיקולכן/ם. 

 

בתור סטודנט למדעי הבריאות וחלק מהוועדה, אני לא רואה לנכון שהאגודה תמשיך לממן את הגוף הזה   ח"מ גיא מרום:

בשלב הזה אין לו מועצה מתפקדת והוא מתנהל לפי החלטות של המנהלים בו ולא לפי רצון הפקולטה שהוא אמור  -

 לייצג. אם עדיין לא ברורה הרוח, מוזמנים לפרטי :(

 מה זה השדה בוקר שמופיע ביחד עם אסרן בתקציב?   ח"מ אייל גרמן:

 

 אפילו בהודעה שלו הוא כתב "והסטודנטים לרפואה אותם אסרן מייצג"   ח"מ הדס קמלמן:

 להסכים לדבר הזה זה לקחת אותנו שנה אחורה, שנה! 

סטודנטים שמשלמים כל שנה דמי רווחה ואנחנו מעבירים אליהם   3-20יש להם שם בערך בין ברק דביר: -ר האגודהיו"

 את הכסף בעת דרישה. 

 אז כסף שמופיע זה הכל מגיע מהסטודנטים שם? ח"מ אייל גרמן:

 

 עלתה גם שאלה בנוגע האם צריך להצביע על הסייג קודם. 

ת נקודת מבט של  אייל פסטרנק, אם חבר מועצה רצה לעלות סייג לתקציב אז צריך  זה לא סייג זאשומרט: -ח"מ צבי בר

לעלות  את זה במהלך הדיון  ואייל פסטרנק הוא לא חבר מועצה, שהתקציב היה צבור לאסר"ן בשנה הבאה והתקציב 



 

 

 

 

 בברכה, 

  

 

 

 

 

 

 

 

 עותקים:

 הנהלת האגודה.  

 ביקורת. 

 

 

 

 

 

 :נספחים

 

  מצורפים כקובץ נפרד.
 

וועד מנהל  מהיתרות שבעצם ההנהלה רצתה לצבור מראש לצורך הנחה שנחתום על חוזה  והכסף יהיה משוריין. ב

החליטו שאין צורך  כי אם נחתם חוזה בשנה הבאה  המועצה הבאה ת תצבוע את הכסף.  והועד מנהל הסיר את זה 

 ולהחזיר את הכסף ליתרות  ואף אחד לא העלה סייג בנושא אז אין צורך להצביע על הסייג בנפרד.  

 סרן נכון? הכוונה היא שבעצם הכסף כרגע לא משוריין לטובת אח"מ עמרי עובדיה: 

 נכון.  ח"מ עידו שגן:

 מעולה, החלטה מצוינת, בעיניי כמובן. ח"מ עמרי עובדיה:

 

 אישור תקציב הימותה לשנת תשפ"ג.  הנושא: 
המועצה הסטודנטיאלית מאשרת את תקציב  נוסח הצעה: 

 העמותה לשנת תשפ״ג. מי בעד/נגד/נמנע. 

גיא, עמרי, מעיין, עומר, ים,  אימאן, דניאל,  קולות בעד: 

סלעית, הדס, מיכאל, עידו אטיס, רות, עידו שגן,  

לי, יגיל, חלא, ליאל,  -מרסיל, נריה, צבי בר, טל, נוי, שי

 ת מועצה. \חבר 24אייל, נועם.  סה"כ   

 0קולות נגד: 
 ניתאי . נמנעים: 

 חבר מועצה.    1סה"כ 

 ההצעה התקבלה.דין ההצבעה: 
 ☒ נכח חבר ועדת ביקורת בהצבעה: 

 ☐נושא חסוי: 


